



<p>To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date : 03/03/2020 Ref: 73/2020 Subject : Board of Directors Decisions</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان التاريخ : 2020/03/03 رقم الكتاب : 2020/73 الموضوع : قرارات مجلس الإدارة</p>
<p>Kindly be informed that the Board of Directors of (Rumm Financial Brokerage) decided at its first meeting held on 02/03/2020 the following :</p> <p>1) Approving the draft of Financial Statements and the report of company's independent auditor for the year ended on 31/12/2019 .</p> <p>2) Authorizing Board Chairman or his Deputy to fix the date to call for Ordinary General Assembly Meeting to be held , in accordance with Companies Control Department and take the necessary measurements .</p> <p>You will be provided with an invitation to the ordinary general assembly meeting ,when prepared .</p>	<p>أرجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة (رم للوساطة المالية) قرر في اجتماعه الأول المنعقد بتاريخ 2020/03/02 ما يلي :-</p> <p>(1) المصادقة على مسودة البيانات المالية وتقرير مدقق الحسابات الخارجى المستقل للسنة المالية المنتهية في 2019/12/31 .</p> <p>(2) تفويض رئيس مجلس الإدارة أو نائبه لتحديد موعد دعوة الهيئة العامة العادية للاجتماع بالتنسيق مع دائرة مراقبة الشركات واتخاذ الاجراءات اللازمة لعقد هذا الاجتماع و سيتم تزويدكم بدعوة اجتماع الهيئة العامة العادي في حال الانتهاء من إعدادها .</p>
<p>Rumm Financial Brokerage Co. General Manager Ayham Al- Khasawneh</p>	<p>شركة رم للوساطة المالية المدير العام أيهم الخصاصونه</p>

بورصة عمان
الدائرة الإدارية والمالية
الديسوان
٢٠٢٠ آذار ٠٣
الرقم التسلسلي: ٨٤٨
رقم الملف: ٦٨
الجهة المختصة: المدير العام

